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В очередном выпуске представлены материалы новейших исследований по архитектуре и градостроительству 
России. Рассматривается история создания малоизвестных памятников, развитие региональных архитектурных 
традиций. Обоснованы новые атрибуции, подтвержденные археологическими исследованиями и  ранее 
неизвестными архивными источниками.

Значительное внимание уделено архитектуре первой половины XX  в. Издание адресовано архитекторам, 
искусствоведам, реставраторам, историкам и всем, кто интересуется историей архитектуры.
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The current issue presents the latest research on architecture and urban planning in Russia. It considers the history 
of the creation of little-known monuments and the development of regional architectural traditions.

New attributions confirmed by archaeological research and previously unknown archival sources have been justified.
Considerable attention has been paid to the architecture of the first half of the 20th century. The publication is intended 
for architects, art historians, restorers, and everyone interested in the history of architecture.

Keywords: history of architecture, history of urban planning, archival materials, regional architectural solutions, 
Russian architecture, architecture of Russia.
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